
 

ZAPISNIK 

O RADU 15. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ODRŽANE 

24.04.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Petnaestu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući Elvedin 

Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 27 zastupnica i zastupnika, dok su se ostali 

priključili u toku sjednice. Izostanak sa sjednice opravdala je zastupnica Vedrana Vikić-Musić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika 15. Radnoj sjednici je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Selmanović Faruk 

6. Viteškić Smiljana  

7. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Pilav Ilijaz 

3. Vujović Vedrana 

4. Zuhrić Albin 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

4. Memić Arijana  

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutnim u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

U radnom dijelu sjednice, predsjedavajući je istakao da je Prijedlog dnevnog reda 15. Radne 

sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio Kolegij Skupštine sjednicama održanim dana 08.04. 

i 19.04.2024. godine, kada je izvršena dopuna istog. 

 

U skladu sa odredbama člana 161. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo, u okviru 

prethodnog postupka, obrađen je Prijedlog Zakona o privremenom preuzimanju sufinanciranja 

institucija kulture i obrazovanja čiji je osnivač Bosna i Hercegovina. 

 

Nakon glasanja, dopredsjedavajući Vibor Handžić je konstatovao da je Skupština 

jednoglasno  podržala da se Prijedlog Zakona o privremenom preuzimanju sufinanciranja 

institucija kulture i obrazovanja čiji je osnivač Bosna i Hercegovina razmatra po hitnom 

postupku. (s 21 glas „za“, i bez glasova „protiv“ i „suzdržan“). 

 

Potom je pozvao zastupnike da se izjasne o predloženom Dnevnom redu. 
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Nakon glasanja, konstatovano je da je Dnevni red 15. Radne sjednice Skupštine Kantona 

Sarajevo usvojen većinom glasova (s 24 glasa „za“, 5 „suzdržanih“ glasova i bez glasova 

„protiv“), i glasi: 

 

1.     Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori; 

2.     Prijedlozi Odluka o verifikaciji Odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona Sarajevo: 

a) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o proglašenju Počasnog građanina Kantona 

Sarajevo, NJ.E.  Rezeq N.M. Namoora, ambasadora Države Palestine u Bosni i 

Hercegovini;  

b) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Akademiku 

Dževadu Jahiću; 

c) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Samiri 

Hurem; 

d) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Josipu 

Pejakoviću; 

e) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Zlatanu 

Fazliću Fazli; 

f) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Mirsadu 

Terziću; 

g) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Ismailu 

Barlovu; 

h) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Udruženju 

boraca-maloljetni dobrovoljci odbrambeno-oslobodilačkog rata '92.-'95 Kantona 

Sarajevo; 

i) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Muzičkoj 

grupi Mostar Sevdah Reunion; 

j) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Udruženju 

"Think Pink - Zajedno smo jedno"; 

k) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Institutu za 

historiju u Sarajevu; 

l) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Lovačkom 

Udruženju "Sarajevo" Sarajevo; 

m) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, 

Akademiku prof. dr. Muhamedu Filipoviću, posthumno; 

n) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, 

Akademiku dr. Ibrahimu Pašiću, posthumno; 

o) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, 

Akademiku Hadžemu Hajdareviću, posthumno; 

p) Prijedlog Odluke o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo, Segmedini 

Srna-Bajramović, posthumno; 

3. Prijedlog Programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05.2024. do 09.05.2024. 

godine; 

4. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 20 

godina; 

5. Prijedlog Zakona o privremenom preuzimanju sufinansiranja institucija kulture i 

obrazovanja čiji je osnivač Bosna i Hercegovina-hitni postupak; 

6. Nacrt Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u Kantonu Sarajevo; 
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7. Nacrt Zakona o izmjenama Zakona o plaćama i naknadama u organima vlasti Kantona 

Sarajevo; 

8. Nacrt Zakona o elektronskom upravljanju u Kantonu Sarajevo; 

9. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana preseljenja radi realizacije Projekta „Izgradnja 

Tramvajske pruge Ilidža-Hrasnica”; 

10. Prijedlog Odluke o davanju naziva novom mostu na području Općine Stari Grad Sarajevo; 

11. Prijedlozi Odluka o davanju saglasnosti na Programe rada Javnih ustanova iz oblasti 

kulture za 2024. godinu: 

a) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Narodno 

pozorište Sarajevo sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

b) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište 

mladih Sarajevo sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

c) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “MES – 

Međunarodni teatarski festival – Scena MESS” sa finansijskim planom za 2024. 

godinu; 

d) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska 

filharmonija sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

e) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej 

Sarajeva sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

f) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kamerni teatar 

55, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

g) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kantonalni 

zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo sa finansijskim 

planom za 2024. godinu; 

h) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove  Sarajevski 

ratni teatar – SARTR, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

i) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka 

Sarajeva, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

j) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijski 

arhiv Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

k) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej “Alija 

Izetbegović”, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

l) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Bosanski 

kulturni centar Kantona Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

m) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “Collegium 

artisticum”, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na prijedlog Ugovora o prenosu prava vlasništva 

bez protučinidbe na nekretnini označenoj kao k.č. 3104, STRIŽEVAC, upisanoj u zk. ul. 

br. 85 KO PRESJENICA, ukupne površine 6009 m2, od čega pomoćna zgrada u privredi 5 

površine 100 m2, pomoćna zgrada u privredi 8 površine 3 m2, pomoćna zgrada u privredi 

6 površine 44 m2, pomoćna zgrada u privredi 4 površine 94 m2, pomoćna zgrada u 

privredi 3 površine 27 m2, poslovna zgrada u privredi 2 površine 203 m2, poslovna zgrada 

u privredi 1 površine 719 m2, dvorište 0 površine 4803 m2, pomoćna zgrada u privredi 7 

površine 16 m2, između ugovornih strana FAMOS d.d. Sarajevo kao Prenosioca i Kantona 

Sarajevo kao Sticaoca; 

13. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom 

Kantonalne javne ustanove za zaštićena prirodna područja za 2024. godinu; 
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14. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove „Centar za napredne 

tehnologije u Sarajevu“; 

15. Prijedlog Odluke o donošenju Strategije ograničenja korištenja uglja i ostalog čvrstog 

goriva u Kantonu Sarajevo za period 2023. – 2033. godine. 

 

Dopredsjedavajući Handžić je pročitao informativne materijale koji su dostavljeni zastupnicima: 

 

- Izvještaj o radu policijskog komesara Uprave policije Ministarstva unutrašnjih poslova 

Kantona Sarajevo za vremenski period 01.07.-30.09.2023. godine; 

- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec decembar 2023. godine; 

- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 

Kantona Sarajevo za mjesec februar 2024. godine. 

 

Potom je dopredsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o dostavljenom Zapisniku. 

 

Nakon izjašnjavanja konstatovano je da je Zapisnik s 13. Radne sjednice Skupštine 

Kantona Sarajevo, održane 29 i 30.12.2023. godine, te 29. 1. 2024. godine, jednoglasno usvojen 

(s 29 glasova „za“). 

 

 

TOK SJEDNICE 

Realizacija prve tačke dnevnog reda. 

 

AD – 1. 

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 

 

 Dopredsjedavajući Vibor Handžić je otvorio tačku dnevnog reda i dao riječ prvom 

prijavljenom zastupniku, a potom je predsjedavanje sjednicom preuzela dopredsjedavajuća Jelena 

Pekić. 

 

 Zastupnik Faruk Kapidžić je podnio sljedeće (citiramo): „Podnijet ću samo jednu 

inicijativu. Dakle podnosimo inicijativu ispred Kluba SDA, a ona je dostavljena i dostavljena je u 

protokol.  

Pod 1. Da se stavi van snage Zaključak Skupštine Kantona Sarajevo broj 01-19- 6024/24, od 

26. 2. 2024. godine, koji je usvojen na 14. Radnoj sjednici koja je održana 26. 2. 2024. godine, a 

kojim su utvrđeni Nacrti sljedećih urbanističkih planova: 

a) Urbanistički plana urbanog područja Sarajevo (Stari Grad, Centar, Novo Sarajevo, Novi 

Grad, Ilidža i Vogošća) sa nacrtom Odluke o provođenju Urbanističkog plana urbanog 

područja Sarajevo (Stari Grad, Centar, Novo Sarajevo, Novi Grad, Ilidža i Vogošća); 

b) Urbanistički plana za urbano područje Ilijaš sa nacrtom Odluke o provođenju 

Urbanističkog plana za urbano područje Ilijaš; 

c) Urbanistički plana za urbano područje Hadžići sa nacrtom Odluke o provođenju 

Urbanističkog plana za urbano područje Hadžići; 

d) Urbanističkog plana za urbano područje Trnovo sa nacrtom Odluke o provođenju 

Urbanističkog plana za urbano područje Trnovo; 

Pod tačkom 2. Da se stavi van snage Zaključak Skupštine Kantona Sarajevo broj 02- 04-5590-

1/24. od 26.02.2024. godine, koji je usvojen na 14. Radnoj sjednici koja je održana 26. 2.2024. 



 6 

godine, a kojim se van snage stavlja Zaključak Skupštine Kantona broj 01-04-3436-6/20 od 25. 2. 

2020. 

Pod tačkom 3. Da se tek nakon usvajanja Nacrta novog Prostornog plana Kantona Sarajevo za 

period 20 godina pristupi izradi i usvajanju urbanističkih planova iz tačke 1 ove inicijative, kao i 

da se tek po usvajanju Urbanističkog plana urbanog područja Sarajevo stavi van snage Odluka o 

zaštiti vjetrokoridora, a sve u skladu sa Novim nacrtom prostornog plana. Obrazloženje: Skupština 

Kantona Sarajevo je na 14. Radnoj sjednici održanoj dana 26.02.2024.godine usvojila Zaključak 

broj 01-19-6024/24 od 26.2.2024 godine kojim su utvrđeni nacrti urbanističkih planova, kako je to 

navedeno u tački 1. ove Inicijative sa Nacrtom odluke o provođenju istih. Zakonom o prostornom 

uređenju Kantona Sarajevo, "Službene novine Kantona Sarajevo", broj 24/17 i 1/18. u članu 17. 

Stav (2) propisano je da razvojni planski dokumenti, a u koje spadaju Prostorni plan Kantona, 

Prostorni plan područja posebnih obilježja Kantona i urbanistički plan, predstavljaju strateški 

dugoročne planske dokumente kojima se definišu osnovna načela planskog uređenja prostora, 

ciljevi prostornog uređenja, kao i zaštita korištenja i namjene prostora i da se isti rade za 

vremenski period od najviše 20 godina. Također, pomenutim Zakonom u članu 20. propisano je 

da se urbanistički planovi navedeni u tački 1 ove Inicijative odnose za urbana područja i da se 

granice područja za koji se izrađuju definišu se Prostornim planom Kantona. Nacrtom 

urbanističkog plana iz tačke 1. ove inicijative izrađen je u skladu sa Prostornim planom Kantona 

Sarajevo za period 2003 do 2023 godina. Dobro inicijativu imate, dobit će i svi zastupnici da se 

izjasne“. 

 

 Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): „Podnosim inicijativu 

Vladi Kantona Sarajeva, Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo i Kantonalnoj upravi za 

inspekcijske poslove da poduzmu sve potrebne aktivnosti kako bi dobrovoljni davaoci krvi, novi i 

oni koji su određeni broj puta darivali krv u Kantonu Sarajevo, ostvarili određena priznanja i 

pakete u znak zahvalnost se za humanost dobrovoljnim davaocima krvi i kako bi uposleni 

darivaoci iskoristili Zakonom o radu Federacije BiH propisan slobodan dan nakon svakog 

darivanja, podjednako u javnom i realnom sektoru, i to na sljedeći način: pod 1. Paket u znak 

zahvalnosti sa prvo darivanje krvi. Paket prilagoditi mladim generacijama koje se odluče prvi put 

darivati krv u vidu određenih pogodnosti bodova prilikom upisa na fakultet ili prvog uposlenja, 

npr besplatno korištenje biblioteke ili besplatan ljekarski pregled, zatim ulaznice za ustanove 

kulture Kantona Sarajevo, besplatne karte za korištenje Olimpijskog bazena Otoka, besplatne 

karte za korištenje Trbevićke žičare, ski karte i slično. Vrijednost svih vrsta formiranih paketa u 

okviru paketa broj 1 treba da bude jednaka. 

Pod 2. Paket u znak zahvalnosti za darivanje krvi 30 i više puta svim dobrovoljnim darivaocima 

krvi koji su to učinili muškarci 30 i žene 25 i više puta treba prilagoditi radnicima, penzionerima, 

neuposlenima u vidu besplatne karte za javni prijevoz ili plaćanje komunalnog računa ili 

kompletan godišnji sistematski pregled ili besplatno korištenje bazena, izletište Trebevićke žičare 

ili besplatne karte za ustanove kulture Kantona Sarajevo i slično. Vrijednost svih vrsta formiranih 

paketa u okviru paketa broj 2 treba da bude jednaka. 

Pod 3. Priznanje plaketa dodijeliti u znak zahvalnosti za darivanje krvi sto i više puta svake 

godine za Dane Kantona Sarajevo svim dobrovoljnim davaocima krvi koji su to učinili muškarci 

100 i žene 75 i više puta uz simboličnu novčanu naknadu. 

Pod 4. Paket sa obrokom prilikom svakog darivanja krvi. Paket bi trebao sadržavati 1 obrok voće i 

sok. 

Pod 5. Slobodan dan za sve uposleni darivaoce krvi da bude obavezan u javnom i realnom 

sektoru, podjednako. Prilikom svakog narednog inspekcijskog nadzora obavezno provjeriti da li je 

uposlenik, koji je dobrovoljni davalac krvi koristio slobodan dan nakon svakog darivanja i ukoliko 

nije naložiti da se to obavezno izvrši.  
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Darovali su krv, spasili su život. I samo još kratko, obrazloženje je malo opširnije, to ću dostaviti 

u pisanoj formi“.  

 

 Zastupnik Damir Marjanović je podnio sljedeće (citiramo): „Inicijativa će biti vrlo 

kratka, jasna. Pokrećem inicijativu, zatražiti ću i glasanje Skupštine KS o toj inicijativi, da se u 

narednom periodu, a najkasnije do završetka ove školske godine, organizira tematska sjednica o 

procesu reforme obrazovanja u Kantonu Sarajevo. Obrazovanje je sve ono o čemu trebamo 

pričati. Obrazovanje je temelj svakoga društva. 2019. godine smo pokrenuli priču tako što smo 

imali tu tematsku sjednicu, donijeli smo određene zaključke. Nekako u ovome raskoraku o ovome 

dinamičnom vremenu nešto ne mogu da se sjetim da smo jedan od bitnih zaključaka glede i 

informiranja o procesu reforme obrazovanja u Kantona Sarajevo svaka tri mjeseca ispunjavali. 

Pošto postoje, pošto postoje određene nedoumice vezano za procese reforme obrazovanja koji su 

se odvijali i koji se odvijaju, pošto se situacija promijenila, sada već imamo 2 ministarstva i oba 

ministarstva trebaju da se jasno uključe u te procese, mislim da je vrijeme da revidiramo ono što 

je urađeno i u krajnjem slučaju da zauzmemo eventualno neke nove stavove vezano za ove 

procese. Prije par sjednica smo raspravljali o tome i mislili smo da to treba ići kao tematska tačka, 

s obzirom da ministarstva zaslužuju prostor da prezentiraju sve ono što rade, ali isto tako i da 

eventualni oponenti zaslužuju prostor da prokomentarišu i eventualno daju dobre zaključke, ideje 

i pravce procesa reforme obrazovanja, idući onome što smo svi rekli da je obrazovanje budućnost 

ne samo Bosne i Hercegovine, nego cijeloga našeg društva, mislimo da je vrijeme, da rezimiramo 

sve ono što se dešavalo u protekle 4 godine, da vidimo gdje smo i šta smo, da eventualno 

zauzmemo neke možda nove pravce ili korigiramo neke postojeće i da malo ozbiljnije pristupimo 

toj cijeloj priči. Dakle, dobit ćete tekst koji će biti prilagođen ovoj inicijativi, do kraja ove tačke i 

zahtijevat ću glasanje o ovome. Znači ovo je inicijativa ispred Pokreta za nove generacije. ”. 

Zastupnica Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović je podnijela sljedeće (citiramo): 

„Ja danas imam jednu inicijativu koju upućujem ministru zdravstva, doktoru Enisu Hasanoviću, 

da u narednom periodu nađe rješenje, organizira i pomogne da se operacija Fibrotomija po 

Ulzibatu može raditi u Kliničkom centru ili u Općoj bolnici. Ova operacija je neophodna za djecu 

sa cerebralnom paralizom, poboljšava obime pokreta kod djece i kroz to vodi do poboljšanja 

kvalitete života djece i roditelja, dovodi do poboljšanja motoričkih funkcija i pokretnosti djeteta. 

Za samu operaciju ne trebaju velika materijalna ulaganja, niti edukacija naših ortopeda. Potrebno 

je samo nabaviti odgovarajući tanki skalpel koji se koristi prilikom tih operativnih zahvata. Ovaj 

operativni zahvat radi se u svim zemljama u okruženju i obzirom da se ne radi kod nas, roditelji su 

prinuđeni voditi djecu van granica Bosne i Hercegovine. Zavod te troškove refundira, ali odlazak i 

povratak djece predstavlja ogroman napor i za djecu i za roditelje. Smatram da u našem Kantonu 

moramo imati jednu instituciju koja će se baviti ovim i koja će moći pružiti usluge i drugoj djeci 

iz Bosne i Hercegovine. Ako omogućimo da se djeca mogu opersati u Sarajevu, uveliko ćemo 

olakšati i djeci sa cerebralnom paralizom, kao i njihovim roditeljima. Također, imam dva pitanja, 

isto za ministra zdravstva Kantona Sarajeva dr. Enisa Hasanovića, za koje tražim usmeni odgovor. 

24. 11. na sjednici Skupštine Kantona Sarajevo podnijela sam inicijativu da se na Ginekološko-

akušerskoj klinici Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu uvede screening na sluh kod 

novorođenčadi. Imam informaciju da se još ništa nije uradilo po tom pitanju. Da li znate zašto? 

29. 12. na sjednici Skupštine Kantona Sarajevo također sam uputila inicijativu za nabavku 

aparata, Lokomata, aparata koji je neophodan za oporavak izgubljene motorike. U Federaciji 

nema niti jedan taj aparat. Imate li u planu kroz rebalans Budžeta uvrstiti nabavku ovoga aparata“. 

 

Zastupnica Sanela Klarić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam dvije inicijative i 

jedno pitanje. Prva inicijativa se odnosi prema Kantonalnom preduzeću Park. Interesuje, želim da 

prilikom planiranja aktivnosti košenja zelenih površina obaveza paralelno planiraju i čišćenje isti 

jer se nakon košenja na zelenim površinama ostavi pokošena trava, ali i velika količina drugog 
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otpada. To su me zvali i građani u Kantonu Sarajeva. Lično i sama, imam veliki broj fotografija. 

Park treba planirati uz košenje, pa čak uključiti i Ministarstvo i RAD ukoliko treba, da bi se 

praktično sav taj prirodni organski otpad koristio, a s druge strane i da bi se kupili ostali otpadi i 

reciklirali u programu recikliranja, odnosno održivog upravljanja otpadom. Također, imam 

ponovo inicijativu vezano za "hanumice", ali ovaj put sam uspjela, uz sve zainteresovane strane, 

da nađemo jedno rješenje da osobe koje obavljaju nelegalnu trgovinu na području Kantona 

Sarajevo, tačnije na javnim površinama, da se napravi program za zapošljavanje preko Službe za 

zapošljavanje Kantona Sarajevo, a naziv programa "Trgovac -pojedinac" prema praksi od prije 

ranije. Na ovaj način bi upravo našim građanima koji prodaju ilegalno svoje proizvode, a koje 

želimo brendirati i kao "hanumice" u budućnosti, ovim programom bi stekli socijalno zdravstveno 

osiguranje, radni staž i na legalan način prodavali svoju robu koju bi mogli također brendirati. I 

imam pitanje prema Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove, već mjesecima komuniciram 

probleme na gradilištima saobraćajnim, gdje na kružnom toku, recimo kod Grasa apsolutno 

mjesecima građani imaju ogromne probleme u sigurnosti, a naravno, tu je narušena sigurnost i 

samih radnika. Bez obzira ko investira u ove saobraćajne infrastrukture, postavlja se pitanje i 

prema Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove, ali svakako i prema drugim inspekcijama, 

općinskim, bez obzira ko financira, mi imamo ogromne probleme sigurnosti, kako za sve učesnike 

u saobraćaju; da li one koji voze automobile ili pješake, tako i za radnike. Važno je da riješimo 

ovo pitanje jer sve građevinske firme koje izvode radove imaju elaborate u sigurnosti, dobile su 

novac da bi obezbijedile sigurnost građana. I u tom smislu tražimo da ove inspekcije da mi 

odgovore zašto i mjesecima mi nemamo nikakve promjene na ovim gradilištima?“ 

Zastupnik Redžo Lemezan je podnio sljedeće (citiramo): „Za danas jedna inicijativa 

prema Ministarstvu unutrašnjih poslova i ministru vezano za administrativni odjel MUP-a ne 

Ilidži za izdavanje CIPS-a. Oni koji ne znaju, taj ured na Ilidži se nalazi u prostorijama BH pošte i 

raspodijeljen je na način da ima pet šaltera, jedan šalter za vozačke dozvole, drugi za pasoše, treći 

za promjenu prebivališta i ova dva su i za izdavanje CIPS potvrda. Odnosi se na građane Ilidže i 

na građane Općine Trnovo. Na ova 3 mimo CIPS-a nema problema i nema gužvi, a na ova dva 

koja i ne rade sva dva, nego radi većinom samo jedan, većinom radnog vremena su nevjerojatne 

gužve svaki radni dan u godini, bez obzira na mjesec, vrijeme. Prosječnom građaninu koji želi da 

uzme CIPS potvrdu treba najmanje dva sata reda čekanja, što mislim da je u 2024 godini je malo 

nepodnošljivo. Provjeravao sam sa ostalim općinama, nije toliko problem. S obzirom da su tu 

postoji Pošte i s obzirom da je prostor skučen, pravi se veliki red ispod samog ulaza u tu ustanovu 

gdje građani često kisnu, često im je zima ili je vruća, zavisno od vremenskih prilika, što, 

naravno, nije uslovno, ima tu i starijih ljudi i djece i slično. Tako da predlažem ministru da 

reorganizuje ovu jedinicu, da eventualno otvori još jednu jedan lokalitet na području Općine Ilidža 

gdje će se moći samo vaditi CIPS potvrde i tako proba olakšati građanima. Mislim da ovo 

problem koji traje već dvije, tri godine. Evo Ja ću u pisanom dijelu dostaviti i fotografije kako to 

izgleda u raznim dobima dana.“ 

 

Zastupnica Belma Kapo je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću iskoristiti svoje pravo 

na ovu inicijativu da pozovem Vladu Kantona Sarajevo da se odazove na zbor građana Mjesne 

zajednice Crni vrh Gorica koji će se desiti nakon 1. maja, u onoj sedmici iza. Još uvijek nisam 

sigurna u datum, ali dobit će zasigurno poziv, a radi se o problemu koji je star, evo već 19. godinu 

ulazimo u taj problem Metadonski centar za koji se još uvijek nije iznašlo adekvatno rješenje. Ovo 

nije problem za koji je nadležna Općina Centar, niti je problem za koji je nadležna Mjesna 

zajednica. Ovo nije problem ni koji može riješiti sam ministar zdravstva Kantona Sarajevo jer je 

prije 19 godina Vlada Kantona Sarajevo donijela sramotnu Odluku po koju je Metadonski centar 

smjestila u blizini Osnovne škole "Hasan Kikić". Dobila sam neke informacije da ministar ima 

neke prijedloge, koje god prijedloge predloži, neko ima nešto protiv. Samo ću vas podsjetiti da 

djeca iz bilo kog naselja ne mogu imati veća prava od djece iz naselja na područja Mjesne 
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zajednice Crni vrh Gorica. Da li je nekada neko iz nekog razloga smjestio Metadonski centar u toj 

Mjesnoj zajednici jer je tu Osnovna škola u kojoj mahom pohađaju djeca romske populacije svoju 

školu. Da li je to možda nekada bio razlog, ja zaista ne znam, niti želim da sudim o tome, ali se 

zaista nakon toliko godina postavlja pitanje zašto Vlade, Vlade mnoge svih ovih 19 godina nisu 

riješile taj problem. Znam da ministar zdravstva Kantona Sarajevo ima ogromnu želju i da radi na 

rješavanju, ali evo, pozivam Vladu Kantona Sarajevo, prije svega premijera Kantona Sarajevo, 

koji nam je obećao za ovom govornicom prije godinu dana tačno da će se naći rješenje za 

Metadonski centar, pozivam sve ministre da se uključe u rješavanje ovog problema jer građani 

gube strpljenje i gube jednostavno, gube povjerenje prema vlastima u Kantonu Sarajevo. Ne bih 

izuzela ni jednu stranku jer su svi bili na vlasti, a nitko nije mogao ili želio da riješi ovaj problem. 

Pa evo, pozivam još jednom premijera Kantona Sarajevo i Vladu da dođete na zbor građana za 

koji ćete dobiti po poziv, da, zajedničkim snagama se nađe rješenje, a podsjetit ću vas, IMAM još 

par sekundi da u svim drugim zemljama je takav centar smješten unutar Kliničkih ustanova, bio je 

i kod nas Zavod za bolesti ovisnosti u Kliničkom centru Kantona Sarajevo, prije nekih četiri ili pet 

godina su oni izmješteni u zgradu koja se nalazi na području Mjesne zajednice Nahorevo.” 

 

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće (citiramo): „Za danas imam 

zastupničko pitanje i jednu zastupničku inicijativu. Zastupničko pitanje upućujem Kantonalnom 

tužilaštvu Kantona Sarajevo, Ministarstvo za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice, 

zajedno sa samostalnim zastupnicama Elzom Gaković i Arijanom Memić. Nakon što smo u 

javnosti imali priliku čitati o slučaju hraniteljske porodice Žužić, a svjesne osjetljivosti materije, 

održale smo sastanak sa predstavnicima Centra za socijalni rad 23. 4. 2024. godine kako bismo se 

detaljno informisali o pomenutom slučaju. S obzirom da je prošlo više od godinu dana od 

prijavljivanja seksualnog nasilja nad dječakom i smještanje djevojčice u hraniteljsku porodicu i da 

je, prema informacijama iz Centra za socijalni rad, izvršen pregled dječaka i nalaz o istom 

dostavljen Kantonalnom tužilaštvu Kantona Sarajevo. Godina dana bez tužilačke odluke značajno 

je usložnila postupanje Centra prema djeci i majci s jedne strane, ali i hraniteljskoj porodici sa 

druge strane. Zbog šutnje Kantonalnog tužilaštva Kantona Sarajevo već duže od mjesec dana o 

slučaju sudi javnost, što je daleko od profesionalnih standarda i još dalje od dobrobiti djece. 

Uzimajući u obzir sve navedeno, ali i to da je učestala pojava da Tužilaštvo ne donosi odluke po 

zakonskim rokovima, postavljamo sljedeća pitanja: zašto odluka nije donesena ako je zakonski 

rok 6 mjeseci od pokretanja istrage? Kada možemo očekivati odluku o ovom predmetu i u kojoj je 

fazi istraga? Da li je nadležno ministarstvo sprovelo nadzor nad ovim predmetom i da li je bilo 

nadzora od strane drugih institucija vezano za postupanje stručnog tima u ovom predmetu? 

Podnosim inicijativu Vladi Kantona Sarajeva i Ministarstvo komunalne privrede i 

infrastrukture, prostornog uređenja, građenje, zaštite okoliša. Shodno ranije pokrenutoj inicijativi 

da resorno ministarstvo i Kantonalno javno komunalno preduzeće Toplane osiguraju sredstva za 

javni poziv za ugradnju individualnih mjerila toplotne energije i za kategoriju potrošača koji su 

ranijim javnim pozivom bili diskriminirani. Nakon negativnog odgovora upućujem inicijativu 

Vladi Kantona Sarajevo da izmjeni Uredbu o opštim uslovima za proizvodnju, isporuku i 

korištenje toplotne energije, na način da se primjena matrice tarifnog sistema u obračunu 

potrošnje toplotne energije u objektima kolektivnog stanovanja sa zajedničkim mjerilom toplote 

ne uslovljava instalisanim dijeliteljima toplote, da se osiguraju sredstva za ugradnju zajedničkih 

mjerila toplotne energije u objektima na sistemu daljinskog grijanja Kantonalnog javnog 

komunalnog preduzeća Toplane Sarajevo, tamo gdje trenutno nema tehničkih uslova za ugradnju 

individualnih mjerila. Shodno navedenom, tražim da Vlada Kantona Sarajevo i resorno 

ministarstvo do naredne grejne sezone predlože izmjene postojećih propisa iz nadležnosti Kantona 

Sarajevo kako bi u konačnici svi potrošači plaćali onoliko toplotne energije koliko im je 

isporučeno i očitano, da li na individualnim ili zajedničkim mjerilima, dok se ne stvore uslovi da 

svi potrošači imaju individualnim mjerila”. 
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Zastupnica Arijana Memić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću imati jednu 

inicijativu koji upućujem Ministarstvo unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo. Podnosim 

inicijativu da se izvrši izmjena Zakona o radu, tj Pravilnik o radu policijskih službenika Kantona 

Sarajevo u smislu da se boravak policijskim službenicima za vrijeme trajanja radnog vremena, ali 

i u svakom slučaju izvan radnog vremena, ukoliko su u datom trenutku uniformisani, boravak u 

ugostiteljskim objektima, uključujući i one koji su dio benzinskih pumpi, izričito dozvoli samo po 

službenoj dužnosti kada je njihovo prisustvo potrebno. S tim u vezi da se formira radno tijelo koje 

će u dogovoru sa nadležnim ministarstvima i projektnim radnim grupama zaduženim na 

planovima izgradnje nove centralne zgrade MUP-a Kantona Sarajevo i adaptacije PU Novo 

Sarajevo, PU Novi Grad, PU Ilidža, PU Stari Grad i PU Trnovo, analizirati da li je moguć 

adaptirati planove, te koji bi bili jednokratni, a koji tekući troškovi projektovanja i izgradnje 

kantina u pomenutim policijskim upravama, odnosno centralne menze u centralnoj zgradi MUP-a 

Kantona Sarajevo, u kojoj bi bila omogućena zdrava i pristupačna konzumacija hladnih i toplih 

obroka za policijske službenike i uposlenike MUP-a Kantona Sarajevo. S tim u vezi da se ispitaju 

prednosti i rizici. Ukoliko se ustanovi da je gore pomenuto moguće realizovati da bi učinci bili 

pozitivni, predlažem izgradnju kantina u pomenutim policijskim upravama i menze u centralnoj 

zgradi MUP-a Kantona Sarajevo. Predlažem da se formira radno tijelo koje će analizirati 

zakonsku i praktičku mogućnost, prednosti i mane konzumacije toplog obroka pomoću sistema 

vaučera moguće vrijednost i moguće financiranje vaučera namijenjenog za korištenje policijskim 

službenicima kada se nalaze na terenu i kada im je opravdano nemoguće doći do predviđenih 

kantina ili menze da pristupe konzumaciji toplog obroka. Vaučeri bi, npr imali određenu 

vrijednost i mogli bi biti korišteni samo u prethodno odabranim i označenim objektima koji 

isključivo služe hranu, a spisak tih objekata bi bio javno dostupan na internet stranci MUP-a 

Kantona Sarajevo. Smatram da ćemo ovakvim pristupom ne samo poboljšati sliku o policijskim 

službenicima i Upravi policije među građanima, već i osigurati da svi policijski službenici svoje 

radno vrijeme zaista provode u službi te se približiti standardima koji već važi u zemljama EU. 

Detaljno obrazloženje dostavit ću u pisanoj formi. Samo još jedna napomena, molim Ministarstvo 

unutrašnjih poslova, Upravu policije, da mi dostave odgovore na pitanja koja sam postavila još u 

februaru mjesecu, a tiču se predmeta Dženan Memić. Također tražim od MUP-a Kantona 

Sarajevo, Uprave policije MUP-a, Kantona Sarajevo i Ministarstva za rad i socijalnu politiku, 

Centra za socijalni rad da se očituju o Inicijativi koju sam podnijela 27. 3. ove godine. Odnosi se 

na formiranje radnog tijela koje će na mjesečnom ili tromjesečnom nivou vršiti detaljnu analizu 

provođenja mjera i radnji iz oblasti nasilja u porodici“. 

  

Zastupnica Vedrana Vujović je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam jednu 

zastupničku inicijativu prema Ministarstvu zdravstva. Dakle, upućujem inicijativu za 

ujednačavanje iznosa naknada, odnosno pomoći i uslova koji su potrebni za ostvarivanje pomoći, 

a koji odobravaju i dodjeljuju opštine u Kantonu Sarajevo licima oboljelim od Celijakije. Kratko 

obrazloženje: iznosi koji se dodjeljuju, kao i uslovi, razlikuju se po opštinama i kreću se od 400 

maraka u Novom Sarajevu do 2000 maraka u Starom Gradu. S obzirom na to da su svi oboljeli 

jednako oboljeli i bez obzira u kojoj opštini žive, te da imaju iste prehrambene navike, pogotovo 

jer se radi o istim i skupim, bezglutenskim proizvodima i namirnicama, ovi putem, a u ime 

Udruženja osoba oboljelih od Celijakije "No gluten" pokrećem inicijativu da se svim 

stanovnicima Kantona Sarajeva oboljelim od Celijakije, obezbijedi isti i ravnopravan tretman u 

pogledu naknada i pomoći koje im se dodjeljuju po osnovu dokazane bolesti. I jedno zastupničko 

pitanje za Ministarstvo zdravstva, konkretno ministru Enisu Hasanoviću i v.d. direktoru Javne 

ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo, dr. Milanu Miokoviću. Zašto je u Domu zdravlja 

Kantona Sarajevo nemoguće obaviti specijalističko konsultativni pregled kod specijaliste 

neurologa? U ambulantama primarne zdravstvene zaštite ljekari uopće ne daju uputnice i nemaju 

mogućnost da pacijente zakažu na pregled, pa samim tim i nije moguće utvrditi, dobiti potvrdu o 

postojanju liste čekanja s kojom bi se, prema ranijem pravilniku, dalje je moglo otići u privatnu 
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praksu i refundirati troškovi. Ukoliko ministar ima odgovor na ovo pitanje, može odgovor 

usmeno, ali svakako očekujem i u pismenoj formi od strane Javne ustanove Dom zdravlja 

Kantona Sarajevo“. 

Zastupnik Faruk Selmanović je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam tri zastupnička 

pitanja. Prvo moje pitanje je upućeno Univerzitetu u Sarajevu, Rektoratu. U skladu sa članom 25. 

Zakona o ombudsmanima za ljudska prava BiH, u kojem je precizno navedeno da ombudsmani 

imaju pravo pristupa informaciji. U Instituciji ombudsmana za ljudska prava Bosne i Hercegovine 

započet je postupak istraživanja po mojoj žalbi kao zastupnika Skupštine Kantona Sarajevo, koja 

je zaprimljena pod rednim brojem 04330/23, sa kojim je dana 11. 5. 23. godine upoznat 

Univerzitet u Sarajevu. S tim u vezi Institucija ombudsmana je 2. 8. 23. godine uputila upit 

Univerzitetu u Sarajevu kojim se poziva da najkasnije u roku od 10 dana od prijem akta dostavi 

Instituciji ombudsmana izjašnjenje na žalbu na žalbene navode, odnosno odgovor o konkretno 

poduzetim radnjama od strane Univerziteta u cilju pomaganja studentici s invaliditetom u 

individualizaciji postupka nastavnog procesa na koji isti ima pravo po navedenoj zakonskoj 

regulativi. Obzirom da u dostavljenom roku Univerzitet nije dostavio traženi odgovor, Instituciju 

ombudsmana je uputila urgenciju 04.10.23. godine, 30.01.24 godine i zadnja urgencija, 04.04. 24 

godine, da u roku od 7 dana od prijema iste dostavite traženo izjašnjenje. Cijeneći da do danas 

nije dostavljeno traženo izjašnjenje, a u skladu sa članom 211. Poslovnika Skupštine Kantona 

Sarajevo, upućujem vam poslaničko pitanje zašto niste postupili u skladu sa članom 25. Zakona 

ombudsmanima za ljudska prava Bosne i Hercegovine i dostavili traženo izjašnjenje na čak četiri 

urgencije? Sljedeće moje poslaničko pitanje ide Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo, 

gospodinu ministru Hasanoviću, molim usmeni odgovor. U skladu sa članom 211. Poslovnika 

Skupštine Kantona Sarajevo postavljam poslaničko pitanje ministru zdravstva Kantona Sarajevo 

da li je tačna informacija da se prije donošenja Odluke raspisivanja Konkursa o slobodnim 

lokacijama za osnivanje apoteka za 2024. godinu na području Kantona Sarajevo iste već 

dodijeljene i interesuje me je ko je rukovodio kompletnim procesom dodjele lokacija? I moje 

zadnje zastupničko pitanje upućujem ministrici za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo, gospođi 

Hoti-Muminović, u skladu, naravno, sa članom 211. Poslovnika Skupštine poslaničko pitanje za 

Ministarstvo za odgoj i obrazove Kantona Sarajevo da li je štrajk upozorenja prosvjetnih radnika 

bio zakonik i koja je struktura zaposlenika učestvovala u štrajku? Molim usmeni odgovor, 

naravno“. 

 

Zastupnica Elza Gaković je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću za danas imati jednu 

inicijativu i jedno pitanje, a inicijativa se odnosi na proglašavanje Dana šehida poginulih 

branitelja Armije i MUP-a Republike Bosne i Hercegovine neradnim danom. U periodu od 92. do 

95. godine, u periodu agresije na Bosnu i Hercegovinu, hrabri sinovi i kćeri nisu žalili svoje živote 

uklesati u temelje naše domovine. Dan šehida, poginulih branitelja je dan sjećanja na sve one koji 

su se svojim životom, plemenitošću u odbrani Bosne i Hercegovine uzdigli do najsvjetlijih 

primjera boraca za pravdu, istinu i dostojanstvo. Uz šehide i poginule branitelja nalaze se svi oni 

koji su branili domovinu, pripadnici Armije i MUP-a Republike Bosne i Hercegovine, a kasnije 

Oružanih snaga Republike Bosne i Hercegovine. Svima njima iskazujemo veliko poštovanje i 

zahvalnost. Na našu djecu, na naše potomke moramo prenijeti ono što je historija posvjedočila 

ovom vremenu, a to je da smo 90-tih godina uspjeli odbraniti Bosnu i Hercegovinu, u nju dovesti 

slobodu i mnoge druge vrijednosti. Žrtva šehida, poginulih branitelja i hrabrost svih onih koji su 

branili ovu zemlju nalazi se u temeljima Bosne i Hercegovine. Shodno prethodno navedenom, u 

saradnji sa ministrom za boračka pitanja Osmanovićem Omerom, iniciram da dan sjećanja na 

najhrabrije kćeri i sinove, Dan šehida poginulih branitelja Armije i MUP-a Republike Bosne i 

Hercegovine bude proglašen neradnim i nenastavnim danom kako bi se porodice na 

najdostojanstveniji način mogle obići mezarja svojih najmilijih i u uzeti učešće u prigodnim 

programima organiziranim u ovom periodu. Za ovu inicijativu tražit ću izjašnjenje kolega u 

Skupštini Kantona Sarajevo. I moje pitanje, ja sam, naime, 24. 10. '23.godine uputila jednu 
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inicijativu, ona se odnosila na uvođenje, odnosno da se Ministarstvo saobraćaja uputi inicijativu 

prema Općini Novi Grad da se u vanlinijski prijevoz uvede za učenike mjesnih zajednica 

Dobroševići koji pohađa Osnovnu školu Mustafa Busuladžić i isto tu se odnosilo na učenike 

Mjesne zajednice Naselja heroja Sokolje, a oni pohađaju Osnovnu školu Sokolje. Ovaj problem je 

evidentan već šest, sedam godina i zaista ja jedno vrijeme, dugo vrijeme inzistiram na rješavanju 

ovog problema i ja neću stati dok se ovaj problem ne riješi. Zašto? Zato što je kolegica Kapo na 

zadovoljstvo učenika Osnovne škole Nafija Sarajlić na isti način riješila ovo pitanje i zaista 

sigurnost djece u svakodnevnom njihovom kretanju smatram prvim svojim prioritetom. U tu školu 

idu moja djeca, djeca mojih komšija i zaista, ovo je jedna velikobrojna škola koja mora da se, čije 

pitanje mora da se riješi prijevoze na ovaj način. Ostalo ću dostaviti u pisanoj formi”. 

 

Zastupnica Smiljana Viteškić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam jedno kratko 

pitanje koje je upućeno premijeru Uku i ministru za boračka pitanja Kantona Sarajevo, a ono je, 

kojim aktivnostima, odnosno manifestacijama je obilježen 15. april, Dan Armije Republike Bosne 

i Hercegovine ove godine u Kantonu Sarajevo? Želim usmeni odgovor“. 

 

Zastupnik Mahir Dević je podnio sljedeće (citiramo): „Pokrećem inicijativu prema 

Kolegiju Skupštine Kantona Sarajevo da se organizira da li tematska, da li, po meni hitna, vanredna 

sjednica kada je u pitanju odvoz smeća u Kantonu Sarajevo. Obrazloženje: svjedoci ste da zaista 

imamo problema s tim već dugi niz godina. Smatrali smo da će određeni menadžmenti tih te ovaj 

tog preduzeća riješiti to pitanje, međutim ovo svakim danom postaje sve složenije i složenije. 

Počinje nam jel, evo, na neki način ovaj i turistička sezona vrlo brzo i smatramo da Skupština 

Kantona Sarajevo treba itekako da o ovom pitanju raspravi i da nam se obrazloži, da vidimo 

konačno šta je problem više u Kantonu Sarajevo sa tim odvozom smeća. Ako ono nije bilo problem 

prije 20 godina, kada je bila ta loša vlast, kako je problem danas kada ovaj Kantonom Sarajevo 

upravlja ta najbolja vlast do sada, kako vi sebe nazivate? Tako da je ovaj put pokrećem inicijativu, 

neću tražiti izjašnjenje Skupštine Kantona Sarajevo po ovom pitanju, ali tražim evo od Kolegija ili 

da stavi tačku dnevnog reda na neku od narednih sjednica Skupštine Kantona Sarajevo ili da se 

organizira tematska sjednica da vidimo šta mi kao Skupština Kantona Sarajeva možemo uraditi. 

Možda su potrebna određena financijska sredstva koja treba da mi izglasamo da ljudi kupi te 

kamione, ne znam da vidimo šta je problem. To je inicijativa, imam još jedno pitanje. Volio bih da 

mi ga odgovori premijer Kantona Sarajevo ukoliko je tu ili neko koga on ovlasti, tražim usmeni 

odgovor vrlo precizno. Da li su se vaučeri za zapošljavanje boračke populacije, šehidske populacije 

i ostalih u Kantonu Sarajevo u javnim preduzećima, Kantonalnim javnim komunalnim preduzećima 

i drugim preduzećima pretvorili u stranačko zapošljavanje? Znači vrlo precizno, da li se vaučeri 

koriste kao alat i mehanizam za stranačko uhljebljavanje i zapošljavanje u Kantonu Sarajevo? 

Obrazloženje ovog pitanja je da je pod nekim čudnim okolnostima taj broj vaučera zaustavljen. Da 

je iskorišten na neki način i to ovaj put u Kantonalnim javnim komunalnim preduzećima i 

preduzećima, što do sada nije bio slučaj, bilo je po javnim ustanovama, u ustanovama u oblasti 

zdravstva itd, međutim, ovo otprilike ima neke elemente da je u toku jedno masovno stranačku 

trokoaliciono zapošljavanje u Kantonu Sarajevo, pa bih molio premijera da mi govori da li je 

upoznat s tim i da li to ima obrise jednog takvog djelovanja? Eto, znači, to je bila jedna inicijativa i 

jedno pitanje”. 

 

Zastupnica Marijela Hašimbegović je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja sam za 

današnju, 15. Radnu sjednicu pripremila pet inicijativa. Jako sam sretna i ponosna da danas mogu 

prezentirati inicijativu u ime udruženja i organizacija civilnog društva koja se odnosi na izmjene 

Zakona o porezu na promet nekretnina i poreza na naslijeđe i poklone, kako bi organizacije 

civilnog društva koje se bave aktivnostima od opšteg društvenog značaja ostvarile mogućnost na 

darovanje nekretnina uz oslobađanje poreza na promet nepokretnosti. Ovakve situacije su u regiji 
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i svijetu riješene upravo na ovakav način i smatram da bi ova prilika i ovakve izmjene ovog 

Zakona dali ogromni doprinos razvoju filantropije u Kantonu Sarajevo i očekujem da će resorna 

ministarstva i ujedno kasnije i Skupština prepoznati značaj i važnost ovih izmjena navedenog 

Zakona. 

Sljedeće o čemu želim prezentirati vrlo kratko, to su tri inicijative koje su vezane za Ministarstvo 

odgoja i obrazovanja Kantona Sarajevo. Dakle, imali smo nedavno donesen Pravilnik o 

unutrašnjoj organizacije ovog ministarstva i uslovi za zapošljavanje za radno mjesto sekretar 

ministarstva su navedeni da je to društveni ili humanistički smjer i moja inicijativa će ići u pravcu 

da to mora biti diplomirani pravnik, upravo iz razloga okolnosti i koordinacije sa ustanovama 

obrazovanja, kao i težine poslova koje obavlja i koje ustvari ima ovo radno mjesto i s tim u vezi 

očekujem da će moja inicijativa biti usvojena i da će se izvršiti izmjene ovog Pravilnika u ovom 

pravcu. Također, zahtijevam da se izvrši budžetski nadzor za poziciju za Institut za razvoj 

preduniverzitetskog obrazovanja koja se odnosi na stavku putnih troškova koju smo u dokumentu 

Budžeta Kantona Sarajevo usvojili u iznosu od 1 220 000, a za istu tu stavku smo u dokumentu 

Programa rada Instituta usvojili stavku od 20 000 i s tim u vezi tražim da se izvrši budžetski 

nadzor jer je Skupština donijela i jednu i drugu Odluku i potpuno je nejasno sada po kojem 

osnovu će se trošiti sredstva sa ove stavke. Sljedeće, što je isto važna za reći jeste da je inspektorat 

koji je izvršio nadzor u Srednjoj školi, Elektrotehničkoj školi za energetiku, kojim se ističem da su 

prekršaji direktora već osnov za njegovo razrješenje i s tim u vezi tražim urgenciju iz Ministarstva 

za odgoj i obrazovanje kao odgovor i tražimo od Ureda za borbu protiv korupcije i kvaliteta 

upravljanja kvalitetom da se izjasni po ovom pitanju“. 

 

Zastupnik Jasmin Šaljić je podnio sljedeće (citiramo): „Pitanje za Ministarstvo 

unutrašnjih poslova. Zašto naše Ministarstvo po službenoj dužnosti ne podnosi krivične prijave za 

negiranje genocida? Ako uzmemo u obzir da često djeluju na razne prijetnje, čak i na društvenim 

mrežama, zašto onda ne podnose krivične prijave za negiranje genocida, bilo da se radi na 

društvenim mrežama, uopšte u javnom prostoru, na TV servisima. Drugo pitanje je za komunalnu 

privredu, odnosno firmu Park. Iz Ulice grada Bobovca, to je u Opštini Novi Grad Sarajevo već 

dva mjeseca su iz te firme isključili rasvjetna tijela pod izgovorom da će da ih poprave. Nikad ih 

nisu popravili. Znači, tu se radi o nekih 20 stubova. Ljudi su u mraku, nervozni. Tako znači može 

li neko odgovoriti o čemu se radi ? Je li tačno da firma Park za ove poslove ima samo 2 korpe i 

četiri, pet radnika koji su zaduženi da na tri opštine vrše zamjenu ovih sijalica? Recimo, samo u 

Novom Gradu ima 1000, trenutno 1000 rasvjetnih tijela koji čekaju zamjenu“. 

 

Zastupnik Adi Kalem je podnio sljedeće (citiramo): „Ja ću imati u okviru ove tačke 

dnevnog reda nekoliko pitanja za Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo, a tiče se zaključka sa 

prvih hitne sjednice o sigurnosti saobraćaja na cestama u Kantonu Sarajevo. U kojoj je fazi 

imenovanje Vijeća za sigurnost saobraćaja na cestama u Kantonu Sarajevo, obzirom da nam je to i 

zakonska obaveza? Napominjem Zakon o uređenju saobraćaja na području Kantona Sarajeva, član 

8. I ova Skupština je zadužila također i ministarstvo da isto oformi, obzirom da isto nije 

imenovano u zadnje tri godine, te ukoliko je isto imenovano, molim da im se dostavi plan i 

program rada Vijeća. Također molim da mi se dostavi Strategija o sigurnosti cestovnog 

saobraćaja, ukoliko je ista pripremljena, a usvojena po istom zaključku. Također pitanje za 

Ministarstvo saobraćaja u kojoj je fazi projekat Adaptivnog upravljanja raskrsnicama na području 

Kantona Sarajevo? Molim da mi se dostave faze izgradnje ovog projekta uz detaljan izvedbeni 

projekat. I imam pitanje za Ministarstvo za rad, socijalnu politiku i izbjeglice, raseljena lica 

Kantona Sarajevo. U kojoj je fazi izgradnja prihvatilišta za prosjake i skitnice pri Gerontološkom 

centru? I interesuje me status korisnika socijalne dječje zaštite u 2024. godini? Također, moram 

napomenuti da podržavam inicijativu kolegice Klarić. Građevinske firme zloupotrebljavaju danas 

današnje stanje u Kantonu Sarajevo, pogotovo ove koje rade na krucijalnim i kapitalnim 
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projektima u interesu građana Kantona Sarajevo i smatram da moraju poštovati elaborat o 

uređenju gradilišta, posebice ovaj dio koji se odnosi na zaštitu na radu i osiguranju gradilišta, 

nadzor je taj ključni koji vrši nadzor nad izvođenjem radova da mora raditi svoj posao. Mnogo 

novca se odvaja na zaštitu na radu i smatram da je krajnje vrijeme da inspekcija radi svoj posao i 

smatram da se investitori moraju zainteresirati za ovaj problem. Ne može se neko u gradilište 

ograditi nekom reflektirajućom trakom ili eventualno nekom armaturom dvanaeskom i očekivati 

da je gradilište osigurano i obezbijeđeno. Evo, nekolicina je primjera u Kantonu Sarajevo, između 

ostalog imate i primjer kružnog toka u Hadžićima, gdje je postavljena određena privremena, da 

tako kažem, signalizacija, a uopšte nema svjetleće signalizacije, teško je uistinu voziti po noći itd 

itd, iako to nije u nadležnosti, da tako kažem, Kantona nego cesta, cesta Federacije. Uglavnom, 

svi mi zajedno moramo povesti računa o ovome”. 

 

Zastupnik Ilijaz Pilav je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam jedno pitanje upućeno 

ministru ustvari zdravstva, a odnosi se na moju inicijativu koju sam podnio prije skoro godinu 

dana. Inicijativa kojom bi se uradila sveobuhvatna analiza trenutnog stanja i potreba zdravstvenog 

kadra na svim nivoima u Kantonu Sarajevo, a prema standardima i normativima koji se vežu za 

broj stanovnika, odnosno osiguranika. To je neophodno kako bi se popunio ogromni broj 

nedostajućeg kadra svih profila. A ta kadrovska rupa koju je sad vrlo teško sanirati, direktna je 

posljedica prije nekoliko godina uvedenog moratorija od strane aktualne vlasti, a koji se odnosio i 

na zapošljavanje u zdravstvenom sektoru. Time je napravljena velika šteta čije posljedice trpimo i 

koje će vjerojatno biti dugoročan. Drugi razlog za ovu inicijativu bio je taj što bi njeni rezultati 

poslužili kao temelj za bilo koji korak koji bi se odnosio na reforme u zdravstvu. Odgovora na ovu 

inicijativu još uvijek nema. Razumljivo mi je da u mandatu prethodnog ministra odgovora nije 

bilo jer ih nije bilo ni na jedno postavljeno pitanje, a u mandatu ovoga ministra odgovora, također, 

nema ili bar nije vidljiv na službenoj web stranici jer tamo postoji obavijest da je posao po ovoj 

inicijativi završen. Ali meni nikad nije dostavljen rezultat niti je sadržajno objavljen na stranici 

Skupštine Kantona Sarajevo. Pitam ministra da li se radi o tehničkom propustu ili nekom drugom. 

U svakom slučaju tražim da se to završi i kako bi na osnovu dobijenih rezultata u okviru Kluba 

Demokratske fronte mogli ići dalje sa prijedlozima koji bi se odnosili na popravljanje 

katastrofalnog stanja u zdravstvu“. 

 

Zastupnik Muamer Bandić je podnio sljedeće (citiramo): „Pokrećem zastupničku 

inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo, odnosno prema Ministarstvu saobraćaja Kantona 

Sarajevo da u što kraćem roku osigura redovno i nesmetano funkcionisanja autobuske linije 

Drvenija - Gornji Velišići, prijevoz putnika prilagodi potrebama stanovnika ovog velikog naselja. 

Komunalno javno kantonalno preduzeće GRAS od 2019.godine nije u stanju osigurati redovno 

autobusku liniju Drvenija -Gornji Velešići. Naime, zbog tehničke neispravnosti vozila i stalnih 

kvarova vozila koja se koriste, ovo poduzeće već godinama uskraćuje redovnu autobusku liniju na 

relaciji Drvenija-Gornji Velešići, a što je dovelo do potpunog gubitka rasporeda vožnje na 

navedenoj relaciji. Odatle ogorčenost građana ovog naselja koji uredno kupuju kupone, a 

svakodnevno kasne na svoja odredišta. Pored navedenog, Ministarstvo saobraćaja i Javno 

komunalno preduzeće GRAS dugi niz godina ignorišu žalbe i prigovore stanovnika Velešića i 

Gornjih Velešića, a koje se odnosi na rješavanje problema prijevoza putnika na navedenoj relaciji. 

Iz tih razloga okolnost da postoji veliki broj prigovora, želim da Skupština Kantona Sarajevo se 

izjasni na ovu inicijativu. Imam pitanje za ministricu obrazovanja i ministra zdravstva i tražim 

usmene odgovore. Da li je tačna informacija da je Ministarstvo obrazovanja Kantona Sarajevo 

dala suglasnost firmi Ortopedica iz Rijeke da u svim osnovnim školama u Kantonu Sarajevo izvrši 

preglede screening dječjih stopala. Na osnovu kojeg akta je takva aktivnost odobrena i da li je 

ministrica tražila saglasnost od Ministarstva zdravstva i Vlade Kantona Sarajevo za ovakvu vrstu 

odluke? Pitanje za ministra zdravstva. Kada ćete ministre dio zaboravljenih greškom ili namjenski 

ispuštenih iz 2018. godine pomagala ortopedske cipele po gipsanom odjelu, jednostrano 
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ortopedske cipele, po gipsanom odjelu, obostrano i ortopedske cipele za odrasle sa povišenjem 

preko 2,5 cm uvrstiti u Odluku o proširenju obima prava za korištenje ortopedskih pomagala, 

lijekova, medicinsko sintetskih sprava i materijala za RVI sa područja Kantona Sarajevo. Tražim 

usmeni odgovor na ovo pitanje“. 

 

Zastupnica Miomirka Melank je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja postavljam pitanje 

Ministarstvu komunalne privrede i infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša 

Kantona Sarajeva u vezi rada Komunalnog preduzeća. Na jednom broju lokacija širom grada, pa i 

u Novom Sarajevu, postavljeni su kontejneri za odvajanje otpada. Građani su primijetili da se 

prilikom odvoza u jednom broju slučajeva otpad ponovno ubacuje zajedno u kamione za odvoz. 

Građani se pitaju da li tzn. da je selektiranje besmisleno i bespotrebno? Šta se desi sa ponovno 

pomiješanim otpadom? Prema mojim saznanjima koje sam do sada dobilo, otpad se odvozi do 

reciklažnih linija gdje se vrši ponovno detaljno separacija, odvajanje, te se pohranjuju u reciklažna 

dvorišta. S obzirom na to da odvajanje u za to predviđenim kontejnerima nije potpuno. Pitanje je i 

na koji način se poslije upravlja tim preostalim otpadom koji je recikliran i šta se desi sa onim koji 

nije? Također bih postavila pitanja da li su moguće češće akcije odvoza kabastog i krupnog 

otpada? Ostavljanje krupnog otpada izvan kontejnera česta je praksa u nas, a nekako bi ovaj 

običaj trebao da se zaustavi. Prije nego se započne kažnjavati za neuredno odlaganje otpada, jer je 

većini preskupo i suviše zametno odvoženje do reciklažnih dvorišta, trebalo bi građane upoznati o 

njihovim dužnostima i obavezama, o lokacijama i da otpad odvoze na zato predviđene pozicije, 

osim ovakvog dvorišta koje postoji u deponiji Smiljevići, a koje smo, pretpostavljam, na kojima 

se vrši ova reciklaža, pomenuta od odvoza smeća iz ovih kontejnera, postoji lokacija za otkup 

sekundarnih sirovina i reciklažnih dvorišta. Jedna je u Novom Sarajevu, Paromlinskoj možda bi 

moglo da se građanima detaljno da obaviještenje da li na ovim stranicama, na Facebooku i putem 

drugih društvenih mreža i načina da se građani upoznaju detaljnije sa načinom na koji se vrši 

odlaganje i gdje je najpoželjnije da se to odlaganje izvrši.“ 

 

Dopredsjedavajuća Danijela Kristić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću imati dvije 

inicijative i dva pitanja. Podnosim inicijativu da se u svim školama u Kanton Sarajevo unificiraju 

obrasci prilagodbe izrade IEP i IPP-a te evaluacija za učenike sa poteškoćama. Podnosim 

inicijativu da se hitno krene u izmjenu Pravilnika inkluzivnom obrazovanje od strane kako 

ministarstva za odgoj i obrazovanje, tako i relevantnih stručnih timova, a zbog unapređenja istog. 

Naime, u školama se često žale da je komunikacija, a mobilni timovi i učitelj, nastavnik i asistent 

nejasno šta su i čija su zaduženja i u samoj izradi i s provedbi IEP i IPP-a, pa shodno tome i 

nastaje ozbiljan niz problema u radu sa djecom. Zastupničko pitanje zašto roditeljima djece sa 

poteškoćama u razvoju nije omogućeno da dobiju primjerak i epi ili eppp-a svog djeteta, iako je 

zakonska obaveza roditelja da isti potpisuju i daju saglasnost za izradu i sprovođenje istih. Naime, 

praksa je da se roditeljima isti samo pročita, uruči na potpisu prostorijama škole, ali dokumente 

svog djeteta ne mogu dobiti za sebe, odnosno iznijeti i škole. Također, još jedno zastupničko 

pitanje zašto se roditeljima djece sa poteškoćama u razvoju ne uručuje evaluacija rada po IEP-u i 

IPP-u, iako istu potpisuju, isti je slučaj kao i samim dokumentom usvajanje IPP-a ili IEP-a. Neke 

škole nikako i ne obavijesti roditelje o urađenoj evaluaciji, niti roditelji znaju za istu“.  

 

Zastupnica Vildana Bešlija je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću danas pročitati 

jednu, odnosno podnijeti jednu inicijativu. Radi se, odnosno upućena je prema Ministarstvu 

saobraćaja i Vladi Kantona Sarajevo, i to u ime Saveza udruženja penzionera u Federaciji Bosne i 

Hercegovine, a tiče se omogućavanja besplatnog gradskog i prigradskog prijevoza u Kantonu 

Sarajevo za stare osobe koje, nažalost, nisu penzioneri, nemaju pravo na bilo kakve privilegije 

koje imaju penzioneri, a našli su se u Kantonu Sarajevo zbog progona sa svojih ognjišta u toku 



 16 

proteklog rata. Znači, radi se o našim građanima od Trebinja do Bijeljine, koju su utočište pronašli 

u Mostaru, Sarajevu i Tuzli. Ovaj dio koji se skrasio u Sarajevu je najvećim dijelom iz Foče, 

Goražda, Višegrada i Srebrenice. Veći dio tog stanovništva je živio na selima, nije bio u radnom 

odnosu, a posebno žene i one danas žive od pomoći članova porodice. Dakle, ne od svoje penzije. 

I u tome, naravno, treba im posebno podrška porodice. Skupština Kantona Sarajevo je odranije 

donijela Odluku o pravu na besplatan gradski i prigradski prijevoz svih penzionera koji primaju 

najnižu penziju, što je, naravno, za svaku pohvalu. Međutim, obzirom da se u ovom slučaju radi o 

starijim i bolesnim osobama, uz to, u stanju su socijalne potrebe za odlazak, recimo u domove 

zdravlja ili obavljanja nekih drugih svakodnevnih obaveza, najvećim dijelom u Klinički centar oni 

zaista nisu u stanju plaćati prijevoz i zato molim da im se, na osnovu eventualno dokaza, u 

saradnju Saveza penzionera ili ovog dokaza iz PIO da ne primaju penziju u njihovom statusu, 

omogući besplatan prijevoz u Kantonu Sarajevu. Jer smatram da bismo na taj način zaista 

pomogli ovim ljudima“. 

 

Zastupnik Elvis Vreto je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam jedno pitanje, jednu 

inicijativu. Prvo pitanje se odnosi na Ministarstvo komunalne privrede i Ministarstvo financija. 

Obzirom na uplate vodnih naknada, zanima me podatak i tražim da mi se dostavi, naravno, u 

pisanoj formi za 2022. i 23. godinu pojedinačno po općinama Kantona Sarajevo, koliko, koliko je 

koja općina uplatila tih vodnih naknada? Inicijativa koju podnosim odnosi se na Ministarstvo 

saobraćaja Kantona Sarajevo za ponovno uspostavljanje minibuske autobuske linije Hadžići-

Mokrine, koja nije u funkciji više od godinu dana. U pisanoj formi ću, naravno, dostaviti šire 

obrazloženje, samo ću navesti jedan podatak, da ova linija obuhvata pojas od otprilike 10 km 

dužine i da jako značajna za građane, posebno đake tog prostora. Toliko predsjedavajuća. Evo, 

znači, naveo sam već da tražim odgovore u pisanoj formi, tako da očekujem da će se i na pitanje, 

odnosno na inicijativu Vlada izjasniti“. 

 

 Dopredsjedavajuća Jelena Pekić je podnijela sljedeće (citiramo): „Pošto imam i ja 

jednu inicijativu, pročitat ću je sa ovog mjesta kako ne bi mijenjala kartice. Naime, moja 

inicijativa upućujem je prema Ministarstvu odgoja i obrazovanja Kantona Sarajevo i istu 

podnosim zajedno sa kolegicom Belmom Kapo. Dakle, inicijativa se odnosi za uspostavljanje 

senzornog kutka u školama na području Kantona Sarajevo. Savremeno obrazovanje stavlja sve 

veći fokus na holistički pristup razvoju djece, uzimajući u obzir ne samo akademski napredak, već 

mentalno stanje učenika. U tom kontekstu imati prostor u školama koje pruža stimulaciju raznih 

čula, poput dodira, sluha, mirisa i vida s pozitivnim efektima na mentalno zdravlje, kako kod 

tipične, tako i kod netipične djece, imalo bi veliki značaj za njihov napredak. Istaknute razvojne 

koristi koji pruža senzorni kutak, uključujući poboljšanje koncentracije, smanjenje sredstva i 

anksioznosti, te poticanje samoregulacije, govore o tome koliko bi njegova implementacija u 

školski sistem u Kantonu Sarajevo bila korisna, te iz ovih razloga upućujemo inicijativu prema 

resornom Ministarstvu da se razmotri mogućnost uspostavljanja senzornog kutka u školama na 

području cijelog Kantona Sarajevo. I ovom prilikom želim da se zahvalnim i resornoj ministrici 

što je u veoma kratkom vremenskom periodu odgovorila na moju inicijativu koja se tiče 

oslobađanja plaćanja troškova sanitarnih pregleda u školama tamo gdje je to potrebno“.  

 

Nakon iscrpljene liste prijavljenih za pitanja i inicijative, odgovore na postavljena pitanja 

su ponudili: Enis Hasanović, ministar zdravstva, Omer Osmanović, ministar za boračka pitanja, 

Tarik Kršlak, sekretar Ministarstva unutrašnjih poslova, Nurija Hodžić, pomoćnik ministra za rad, 

socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice i Bojan Bošnjak, ministar komunalne privrede, 

infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša.  
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Po zaključivanju diskusije, dopredsjedavajuća Jelena Pekić je obavijestila zastupnike da je 

pristiglo pet inicijativa o kojima treba zastupnici da se izjasne, te je stoga predložila da se u 

okviru pauze za ručak zastupnici upoznaju s istima, što je Skupština podržala jednoglasno (s 21 

glas „za“). 

 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze predsjedavajući Okerić je pozvao zastupnike da se izjasne o 

dostavljenim inicijativama. 

 

Zastupnici su jednoglasno podržali (s 32 glasa „za“) inicijativu zastupnice Admele 

Hodžić da Vlada Kantona Sarajevo izdvoji dodatna sredstva u odnosu na planirana u Budžetu 

Kantona Sarajevo za 2024. godinu, kada su u pitanju transferi vatrogasnim društvima na 

području Kantona Sarajevo, s obzirom da sa predviđenog ekonomskog koda, predviđena sredstva 

u prošloj godini nisu uplaćena, a isti su imali određene aktivnosti. 

 

Zastupnici su jednoglasno podržali (s 32 glasa „za“) inicijativu zastupnika Damira 

Marjanovića za održavanje tematske sjednice Skupštine Kantona Sarajevo na temu: Reforma 

obrazovanja u Kantonu Sarajevo: retrospektiva/perspektiva, najkasnije do kraja 2024. godine. 

 

 Zastupnici su jednoglasno podržali (s 32 glasa „za“) inicijativu zastupnika Muamera 

Bandića da se u što kraćem roku osigura redovno i nesmetano funkcionisanje autobuske linije 

Drvenija-Gornji Velešići i da se prevoz putnika prilagodi potrebama stanovnika ovog velikog 

naselja. 

 

Zastupnici su jednoglasno podržali (s 28 glasova „za“) inicijativu zastupnika Muamera 

Bandića kojom se obavezuje Komisija za izbor i imenovanja i administrativna pitanja Skupštine 

Kantona Sarajevo, da Klubu zastupnika Stranke za Bosnu i Hercegovinu osigura prostorije-

kancelariju za rad u zgradi Kantona Sarajevo, te omogući jednakost i ravnopravnost u radu i 

političkom djelovanju, kao što je omogućeno ostalim klubovima i samostalnim zastupnicima, u što 

kraćem roku. 

 

Realizacija tačke dva. 

AD-2.  

Prijedlozi odluka o verifikaciji odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona Sarajeva  

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodne napomene u svojstvu  

predsjednik Odbora za javna priznanja Kantona Sarajevo podnio je predsjedavajući Elvedin 

Okerić. 

 

 U otvorenoj diskusiji je učestvovao zastupnik Mahir Dević.  

 

 Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o prijedlozima 

odluka. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o proglašenju počasnog građanina Kantona Sarajevu 

Njegove ekselencije Rezeq N.M. Namoora, ambasadora Države Palestine u Bosni i Hercegovini 

(s 28 glasova „za). 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Akademiku Dževadu 

Jahiću-posthumno (s 28 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Samiri Hurem (s 28 

glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Josipu Pejakoviću (s 

28 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Zlatanu Fazliću Fazli  

(s 27 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Mirsadu Terziću  (s 26 

glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Ismailu Barlovu  (s 26 

glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Udruženju boraca - 

maloljetnih dobrovoljci odbrambeno-oslobodilačkog rata '92.-' 95. Kantona Sarajevo (s 27 

glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Muzičkoj grupi Mostar 

Sevdah Reunion (s 26 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Udruženju "Think 

Pink - Zajedno smo jedno" (s 26 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Institutu za historiju u 

Sarajevu (s 25 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Lovačkom udruženju 

"Sarajevo" Sarajevo (s 25 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Akademiku prof. dr. 

Muhamedu Filipoviću, posthumno (s 26 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Akademiku doktoru 

Ibrahimu Pašiću, posthumno (s 27 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Akademiku doktoru 

Hadžemu Hajdareviću, posthumno (s 27 glasova „za). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o verifikaciji Odluke o dodjeli Plakete Kantona Sarajevo Segmedini Srna-

Bajramović, posthumno (s 27 glasova „za). 
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Realizacija tačke tri. 

AD-3. 

Prijedlog programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05.2024. do 09.05.2024. 

godine 

 

Zastupnici su materijal za tačku dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje u ime 

Predlagača je podnio ministar kulture i sporta, Kenan Magoda. 

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja Predlagaču i diskusiju 

predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o navedenom Prijedlogu programa. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova utvrdila Program obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02. do 09.05.2024.godine  (s 

27 glasova „za“, 1 glas „suzdržan“ i bez glasova „protiv“). 

 

 Po zaključivanju ove tačke dnevnog reda, predsjedavajući je prekinuo zasjedanje 

Skupštine i zahvalio se zastupnicima na saradnji. 

 

Broj: 01-04-21897/24 

24.04.2024.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU PRVOG NASTAVKA 15. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 26.04.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Prvi nastavak 15. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici su prilikom otvaranja prisustvovali 24 zastupnice i zastupnika. Izostanak sa 

sjednice opravdale su zastupnice Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović i Vedrana Vikić-

Musić. Kašnjenje je najavio zastupnik Adi Kalem.  

Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Klarić Sabina, Damir Marjanović i Ilijaz Pilav. 

 

U skladu s naprijed navedenim, prisustvo zastupnika Prvom nastavku 15. Radne sjednice 

je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Selmanović Faruk 

6. Viteškić Smiljana 

7. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

4. Memić Arijana 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutnim u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodnom zasjedanju obrađene prve tri 

tačaka, te da ovo zasjedanje počinje realizacijom tačke četiri. 

 

AD-4. 

Prijedlog odluke o pristupanju i izradi Prostornog plana Kantona Sarajevo  

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje podnio je Faruk 

Muharemović, direktor Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo. 

Pitanja za predstavnika predlagača imali su zastupnici: Mahir Dević, Marijela 

Hašimbegović, Jasmin Šaljić, Faruk Kapidžić i Faruk Selmanović, nakon čega je data 

petominutna pauza kako bi isti mogao pripremiti odgovore. 

 

U nastavku nakon pauze, direktor Zavoda Muharemović, ponudio je odgovore na 

postavljena pitanja zastupnicima.  

 

U diskusiji su učestvovali zastupnici: Mahir Dević, Faruk Kapidžić, Marijela 

Hašimbegović, Faruk Selmanović, Miomirka Melank, Jasmin Šaljić, Elza Gaković, Haris 

Zahiragić i Muamer Bandić. 

 

U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici Mahir Dević, Faruk Kapidžić, Samir 

Avdić i Mersiha Mehmedagić.  

 

Sjednicom je nakratko predsjedavala dopredsjedavajuća Jelena Pekić, koja je na kraju 

diskusija zatražila kraću pauzu u ime Kluba SDP zbog konsultacija. 
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Prisutnima se obratio Anes Podić, predsjednik Udruženja Eko akcija, nakon čega je data 

pauza. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U  nastavku nakon pauze, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

predloženom zaključku klubova Demokratske fronte, Stranke demokratske akcije i Stranke za 

Bosnu i Hercegovinu. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije podržala 

predloženi zaključak (s 9 glasova „za“, 3 glasa „protiv“ i 14 glasova „suzdržan“). 

 

 Zatim je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedloga odluke o pristupanju izradi 

Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 20 godina. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o pristupanju izradi Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 20 

godina, (s 18 glasova „za“, 8 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“). 

 

Potom je predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne o pauzi za ručak u trajanju od 90 

minuta. 

 

Na osnovu rezultata glasanja predsjedavajući je konstatovao da su zastupnici većinom 

glasova izglasali pauzu za ručak u trajanju od 90 minuta. (s 23 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 

glas „suzdržan“). 

 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

Realizacija tačke pet. 

AD-5.  

Prijedlog Zakona o privremenom preuzimanju sufinanciranja institucija kulture i 

obrazovanja čiji je osnivač Bosna i Hercegovina- hitni postupak 

 

Zastupnici su materijal za ovu tačku dobili uz poziv za sjednicu.  Uvodno izlaganje u ime 

Predlagača tačke podnio je ministar kulture i sporta, Kenan Magoda. 

 

Zastupnik Samir Avdić se obratio u svojstvu predsjedavajućeg Komisije za zaštitu 

kulturnoistorijskog i prirodnog naslijeđa Kantona Sarajevo i Komisije za kulturu i sport. 

 

Pitanja za Predlagača su imali zastupnici: Smiljana Viteškić, Vedrana Vujović, Marijela 

Hašimbegović, Jasmin Šaljić, Samir Avdić i Muamer Bandić.  

 

Dopredsjedavajuća Jelena Pekić, koja je u međuvremenu preuzela vođenje sjednice, 

pozvala je ministra Kenana Magodu da ponudi odgovore zastupnicima.  

 

U diskusiji koja je potom otvorena učestvovali su zastupnici: Davor Čičić, Haris 

Zahiragić, Vedrana Vujović, Smiljana Viteškić, Marijela Hašimbegović, Muamer Bandić i 

Miomirka Melank.  
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U međusobnom repliciranju učestvovali su: Davor Čičić – Haris Zahiragić, Vildana 

Bešlija -Marijela Hašimbegović, Haris Zahiragić-Miomirka Melank, Muamer Bandić – Miomirka 

Melank. 

 

Pošto su iscrpljene diskusije, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

Prijedlogu zakona. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Zakon o privremenom preuzimanju, sufinanciranju institucija kulture i obrazovanja 

čiji je osnivač Bosna i Hercegovina. (s 24 glasa „za“). 

 

Po zaključivanju pete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je prekinuo zasjedanje prvog 

nastavka 15. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo kazavši da će zastupnici o nastavku biti 

blagovremeno obaviješteni. 

 

 

Broj: 01-04-21897/24 

26.04.2024.godine 

SARAJEVO 

 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU DRUGOG NASTAVKA 15. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 28.05.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Drugi nastavak 15. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 25 zastupnica i zastupnika, dok su se ostali 

pridružili u nastavku.  

Izostanak sa sjednice su pravdali zastupnici: Vedrana Vikić-Musić, Sanela Klarić, Elza 

Gaković i Ilijaz Pilav. Sjednici nije prisustvovao zastupnik Faruk Selmanović. 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Drugom nastavku 15. Radne sjednice 

je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

4. Memić Arijana 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutnim u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodna dva zasjedanju obradili prvih pet 

tačaka, te ovo zasjedanje počinje realizacijom tačke šest Dnevnog reda. 

 

Realizacija tačke šest. 

AD-6. 

 Nacrt Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u Kantonu Sarajevo  

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnijela 

ministrica pravde i uprave, Darja Softić-Kadenić. 

 Pitanje za Predlagača su imali zastupnici: Mahir Dević, Marijela Hašimbegović, Muamer 

Bandić, Jasmin Šaljić, Mersiha Mehmedagić, Admela Hodžić, Aljoša Čampara, Smiljana Viteškić, 

Davor Čičić, na koja im je ministrica Softić-Kadenić odmah dala odgovore. 

 

 U diskusiji koja je potom uslijedila učestvovali su zastupnici: Mahir Dević, Aljoša 

Čampara, Marijela Hašimbegović, Belma Kapo, Davor Čičić, Mersiha Mehmedagić, Damir 

Marjanović, Haris Zahiragić, Muamer Bandić, Vedrana Vujović, Fatima Gavrankapetanović-

Smailbegović.  

 

 Međusobno su replicirali zastupnici: Mersiha Mehmedagić-Muamer Bandić.  
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 Po zaključivanju diskusije predsjedavajući je predložio da Skupština po Nacrtu zakona o 

izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u Kantonu Sarajevo donese sljedeći 

Zaključak: 

 

1. Utvrđuje se Nacrt Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u Kantonu 

Sarajevo.  

2. Nacrt Zakona iz tačke 1. ovog zaključka stavlja se na javnu raspravu.  

3. Učesnici u javnoj raspravi su kantonalni organi uprave i jedinice lokalne samouprave, 

naučne i stručne ustanove, a javna rasprava će trajati 15 dana.   

4. Primjedbe, prijedlozi, sugestije i mišljenja učesnici javne rasprave dostavljaju Vladi 

Kantona Sarajevo putem Ministarstva pravde i uprave, koje organizuje i provodi javnu 

raspravu.  

5. Vlada Kantona Sarajevo dužna je nakon provedene javne rasprave Skupštini Kantona 

Sarajevo dostaviti prijedlog Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o državnoj službi u 

Kantonu Sarajevo, vodeći računa o primjedbama, prijedlozima, sugestijama i mišljenjima 

kroz izvještaj o javnoj raspravi.  

6. Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

   

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela pomenuti Zaključak ( s 23 glasa „za“). 

 

 

Zatim je predsjedavajući je predložio, a zastupnici jednoglasno podržali pauzu za ručak u 

trajanju od 90 minuta. (s 23 glasa „za“). 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze prešlo se na realizaciju tačke sedam Dnevnog reda. 

 

AD-7. 

Nacrt Zakon o izmjenama Zakona o plaćama i naknadama u organima vlasti Kantona 

Sarajevo 

Zastupnici su materijal za ovu tačku dobili uz poziv za sjednicu, smatrali su da nije 

potrebno uvodno izlaganje, te nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja. 

 

 Pitanja za Predlagača imala je zastupnica Marijela Hašimbegović, na koja joj je odmah 

odgovorila ministrica pravde i uprave, Darja Softić-Kadenić.   

U otvorenoj diskusiji učestvovala je zastupnica Marijela Hašimbegović. 

  

Pošto je iscrpljena diskusija, predsjedavajući je istu zaključio, te predložio da Skupština po 

Nacrtu Zakona o izmjenama Zakona o plaćama i naknadama u organima vlasti Kantona 

Sarajevo, donese sljedeći Zaključak: 

1. Utvrđuje se Nacrt Zakona o izmjenama Zakona o plaćama i naknadama u organima 

vlasti Kantona Sarajevo.  

2. Nacrt Zakona iz tačke 1. ovog zaključka stavlja se na javnu raspravu.  
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3. Učesnici u javnoj raspravi su kantonalni organi uprave i jedinice lokalne samouprave, 

naučne i stručne ustanove, a javna rasprava će trajati 15 dana.   

4. Primjedbe, prijedlozi, sugestije i mišljenja učesnici javne rasprave dostavljaju Vladi 

Kantona Sarajevo putem Ministarstva pravde i uprave, koje organizuje i provodi javnu 

raspravu.  

5. Vlada Kantona Sarajevo dužna je nakon provedene javne rasprave Skupštini Kantona 

Sarajevo dostaviti prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o plaćama i naknadama u 

organima vlasti Kantona Sarajevo, vodeći računa o primjedbama, prijedlozima, 

sugestijama i mišljenjima kroz izvještaj o javnoj raspravi.  

6. Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

Na osnovu rezultata glasanja predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela ove Zaključke (s 19 glasova „za“). 

 

 

Realizacija tačke osam dnevnog reda. 

AD-8. 

Nacrt Zakona o elektronskom upravljanju u Kantona Sarajevu  

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu.  U ime Predlagača, uvodno izlaganje 

podnijela je ministrica pravde i uprave, Darja Softić Kadenić. 

 

Pitanja za Predlagača materijala imali su zastupnici: Marijela Hašimbegović; Vedrana 

Vujović i Davor Čičić, na koje im je ministrica pravde i uprave odmah odgovorila.  

 

U diskusiji koja je potom uslijedila učestvovali su zastupnici: Mahir Dević, Haris 

Zahiragić, Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović, Jasmin Šaljić, Muamer Bandić,  Davor 

Čičić.  

Međusobno su replicirali zastupnici: Vildana Bešlija – Mahir Dević.  

 

Poslovničku intervenciju je imala zastupnica Belma Kapo. 

 

U toku diskusija nakratko je predsjedavanje sjednicom preuzela dopredsjedavajuća 

Danijela Kristić, a potom je ponovo preuzeo predsjedavajući Okerić. 

 

Nakon što je konstatovao da su iscrpljene sve diskusije, predsjedavajući je predložio da 

Skupština po Nacrtu zakona o elektronskom upravljanju u Kantonu Sarajevo donose sljedeći 

Zaključak: 

1. Utvrđuje se Nacrt Zakona o elektronskom upravljanju u Kantonu Sarajevo.  

2. Nacrt zakona iz tačke 1. ovog Zaključka stavlja se na javnu raspravu.  

3. Učesnici u javnoj raspravi su kantonalni organi uprave, jedinica lokalne samouprave, 

kantonalne ustanove, javna poduzeća, zainteresovani federalni i državni organi, 

organizacije, naučne i stručne ustanove, a trajat će 30 dana.  

4. Primjedbe, prijedlozi, sugestije, mišljenja, učesnici javne rasprave dostavlja Vladi 

Kantona  

5. Vlade Kantona Sarajevo dužna, nakon provedene javne rasprave Skupštini Kantona 

Sarajevo dostaviti Prijedlog zakona o elektronskom upravljanju u Kantonu Sarajevo, 

vodeći računa o  

6. Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja.  
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela gore navedeni Zaključak (s 26 glasova „za“). 

 

Realizacija tačke devet. 

 

 AD-9. 

Prijedlog odluke o usvajanju plana preseljenja radi realizacije projekta izgradnje 

tramvajske pruge Ilidža- Hrasnica  

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganja u ime Predlagača je 

podnio Emir Hota, pomoćnik ministra u Ministarstvu saobraćaja. 

 Pitanja za predstavnika Predlagača su imali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Samir 

Avdić, Mahir Dević, Faruk Kapidžić i Elvis Vreto, na koja im je pomoćnik ministra, Emir Hota 

odmah ponudio odgovore. 

 Potom je predsjedavajući odobrio polusatnu pauzu na zahtjev Kluba SDA. 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 U diskusiji, koja je potom otvorena, učestvovali su zastupnici:  Marijela Hašimbegović, 

Adi Kalem, Faruk Kapidžić, Aljoša Čampara, Davor Čičić i Haris Zahiragić.  

 Ispravke krivih navoda imali su zastupnici : Samir Avdić, Marijela Hašimbegović, Davor 

Čičić, Faruk Kapidžić i Muamer Bandić.   

 Replicirali su zastupnici: Marijela Hašimbegović-Belma Kapo, Samir Avdić, Haris 

Zahiragić- Aljoša Čampara- Samir Avdić.   

 

 Poslovničku intervenciju je imala zastupnica Miomirka Melank. 

 

U toku realizacije tačke, predsjedavajući je dao desetominutnu pauzu. 

 

Po zaključivanju diskusija predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu 

odluke o usvajanju plana preseljenja radi realizacije projekta izgradnje tramvajske pruge Ilidža- 

Hrasnica  

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o usvajanju plana preseljenja radi realizacije projekta izgradnje 

tramvajske pruge Ilidža- Hrasnica ( s 19 glasa „za“, 2 glasa „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke deset. 

AD-10. 

Prijedlog odluku davanja naziva novom mostu na području Općine Stari Grad  
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U svojstvu predsjedavajućeg Komisije za obilježavanje, čuvanje i njegovanje historijskih 

događaja i ličnosti, Elvis Vreto je povukao ovu tačku s dnevnog reda iz tehničkih razloga. 

 Poslovničku intervenciju zbog toga je imao zastupnik Haris Zahiragić. 

Prešlo se na realizaciju tačke jedanaest. 

 

AD-11. 

Prijedlozi odluka o davanju saglasnosti na programe rada javnih ustanova iz oblasti kulture 

za 2024. godinu  

a) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Narodno 

pozorište Sarajevo sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

b) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište mladih 

Sarajevo sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

c) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “MES – 

Međunarodni teatarski festival – Scena MESS” sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

d) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska 

filharmonija sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

e) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej Sarajeva sa 

finansijskim planom za 2024. godinu; 

f) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kamerni teatar 

55, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

g) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kantonalni zavod 

za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo sa finansijskim planom za 

2024. godinu; 

h) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove  Sarajevski ratni 

teatar – SARTR, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

i) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka 

Sarajeva, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

j) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijski arhiv 

Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

k) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Muzej “Alija 

Izetbegović”, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

l) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Bosanski kulturni 

centar Kantona Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu; 

m) Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove “Collegium 

artisticum”, Sarajevo, sa finansijskim planom za 2024. godinu. 

 

Zastupnici su materijal za ovu tačku dobili uz poziv za sjednicu. 

U svojstvu predsjedavajućeg Komisije za kulturu i sport, Samir Avdić je podnio uvodna 

izlaganja. 

 Nije bilo prijavljenih zastupnika za postavljanje pitanja, niti diskusiju, pa je 

predsjedavajući pozvao zastupnike da se izjasne za po podtačkama. 
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  Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove i Narodno pozorište 

Sarajevo sa financijskim planom za 2024.godinu (s 21 glas „za“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Pozorište mladih 

Sarajevo sa financijskim planom za 2024. godinu (s 23 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove MESS- Međunarodni 

teatarski festival -scena MESS sa financijskim planom za 2024 godinu (s 23 glasa „za“). 

  

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevska filharmonija 

sa financijskim planom za 2024.godinu (s 24 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada javne ustanove Muzej Sarajeva sa 

financijskim planom za 2024.godinu (s 24 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada javne ustanove Kamerni teatar 

55 Sarajevo sa financijskim planom za 2024 godinu (s 24 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Kantonalni 

zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo sa financijskim planom za 

2024. godinu (s 24 glasa „za“ i 1 glas „protiv“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Sarajevski ratni 

teatar SARTR sa financijskim planom za 2024 godinu (s 24 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Biblioteka 

Sarajevo sa financijskim planom za 2024 godinu  (s 24 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Historijska arhiv 

Sarajevo sa financijskim planom za 2024.godinu (s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Program rada Javne ustanove 

Muzej Alija Izetbegović, Sarajevo sa financijskim planom za 2024. godinu (s 25 glasova „za“). 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnost na Program rada Javne ustanove Bosanski kulturni 

centar Kantona Sarajevo sa financijskim planom za 2024. godinu (s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove Collegium 

artisticum sa financijskim planom za 2024. godinu (s 25 glasova „za“). 

 

 

Realizacija tačke dvanaest. 

AD-12. 

 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na prijedlog Ugovora o prenosu prava vlasništva bez 

protučinidbe na nekretnini označenoj kao k.č. 3104, STRIŽEVAC, upisanoj u zk. ul. br. 85 

KO PRESJENICA, ukupne površine 6009 m2, od čega pomoćna zgrada u privredi 5 

površine 100 m2, pomoćna zgrada u privredi 8 površine 3 m2, pomoćna zgrada u privredi 6 

površine 44 m2, pomoćna zgrada u privredi 4 površine 94 m2, pomoćna zgrada u privredi 3 

površine 27 m2, poslovna zgrada u privredi 2 površine 203 m2, poslovna zgrada u privredi 1 

površine 719 m2, dvorište 0 površine 4803 m2, pomoćna zgrada u privredi 7 površine 16 m2, 

između ugovornih strana FAMOS d.d. Sarajevo kao Prenosioca i Kantona Sarajevo kao 

Sticaoca 

Zastupnici su prijedlog odluke dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje u svojstvu 

Predlagača podnijela je sekretar Ministarstva privrede, Elma Perteši Žunić. 

 Pitanja za Predlagača imao je zastupnik Faruk Kapidžić, na koje mu je sekretar 

ministarstva odmah odgovorila. 

 U diskusiji je učestvovao zastupnik Faruk Kapidžić. 

Po zaključivanju diskusija predsjedavajući je dao petominutnu pauzu kako bi se zastupnici 

vratili u salu i pristupili izjašnjavanju. 

 

Nakon pauze, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu ugovora. 

 

  Na osnovu rezultata pojedinačnog glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je 

Skupština većinom glasova donijela Odluku o davanju saglasnosti na prijedlog Ugovora o 

prenosu prava vlasništva bez protučinidbe na nekretnini označenoj kao k.č. 3104, STRIŽEVAC, 

upisanoj u zk. ul. br. 85 KO PRESJENICA, ukupne površine 6009 m2, od čega pomoćna zgrada u 

privredi 5 površine 100 m2, pomoćna zgrada u privredi 8 površine 3 m2, pomoćna zgrada u 

privredi 6 površine 44 m2, pomoćna zgrada u privredi 4 površine 94 m2, pomoćna zgrada u 

privredi 3 površine 27 m2, poslovna zgrada u privredi 2 površine 203 m2, poslovna zgrada u 

privredi 1 površine 719 m2, dvorište 0 površine 4803 m2, pomoćna zgrada u privredi 7 površine 

16 m2, između ugovornih strana FAMOS d.d. Sarajevo kao Prenosioca i Kantona Sarajevo kao 

Sticaoca (s 22 glasa „za“ i 2 glasa „suzdržana“). 
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Realizacija tačke trinaest. 

AD-13.  

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom 

Kantonalne javne ustanove za zaštićena prirodna područja za 2024. godinu 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu i smatrali su da nije potrebno uvodno 

izlaganje.  

Obzirom da nije bilo prijavljenih zastupnika za postavljanje pitanja ili diskusiju, 

predsjedavajući je zaključio diskusije i pozvao zastupnike da se izjasne o ponuđenom Prijedlogu 

odluke. 

 

Na osnovu rezultata pojedinačnog glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je 

Skupština većinom glasova donijela Odluku o davanju saglasnosti na Program rada sa 

finansijskim planom Kantonalne javne ustanove za zaštićena prirodna područja za 2024. godinu 

(s 23 glasa „za“ i 1 glas „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke četrnaest. 

AD-14. 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove „Centar za napredne 

tehnologije u Sarajevu“ 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnijela sekretar 

Ministarstva privrede, Elma Petreši Žunić. 

Pitanja za Predlagača su imali zastupnici: Haris Zahiragić i Marijela Hašimbegović, a 

odgovore im je ponudio direktor JU „Centar za napredne tehnologije“, Ensar Mulaosmanović. 

U otvorenoj diskusiji učestvovali su zastupnici: Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović i 

Haris Zahiragić.  

 Replike su imali zastupnici: Mahir Dević, Elvedin Okerić i Mersiha Mehmedagić.  

 Zaključivši raspravu predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o Prijedlogu 

navedene odluke. 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove "Centar za napredne 

tehnologije u Sarajevu".  (s 19 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“). 

 

Realizacija tačke petnaest. 

AD-15. 

Prijedlog Odluke o donošenju Strategije ograničenja korištenja uglja i ostalog čvrstog 

goriva u Kantonu Sarajevo za period 2023. – 2033. godine. 

  Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu, smatrali su da nisu potrebne uvodne 

napomene, nije bilo prijavljenih za postavljanje pitanja. 

U otvorenoj diskusiji je učestvovao zastupnik Faruk Kapidžić. 
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Zastupnicima se obratio predsjednik Udruženja „Eko akcija“, Anes Podić. 

Nakon toga, predsjedavajući je zaključio diskusiju, te pozvao zastupnike da se izjasne o 

Prijedlogu navedene odluke. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o donošenju Strategije ograničenja korištenja uglja i ostalog čvrstog 

goriva u Kantonu Sarajevo za period 2023. – 2033. godine, (s 19 glasova „za“ i 2 glasa 

„suzdržan“). 

 

 Zaključivši posljednju tačku dnevnog reda, predsjedavajući se zahvalio zastupnicima i 

obavijestio ih da se sutradan održava nastavak 11. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, s 

početkom u 09:00 sati. 

 

Broj: 01-04-21897/24 

28.05.2024.godine 

SARAJEVO 

 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

    Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


